



## Call for team members: EC2U Science Battle 2022

Beim Science Battle wetteifern interdisziplinäre Wissenschaftler/innen-Teams der European Campus of City Universities Jena, Iasi (RO), Coimbra (P) und Salamanca (E) um die cleverste oder die unterhaltsamste Antwort auf Publikumsfragen. Eine Jury und das Publikum vergeben Punkte. Gewinnt dieses Jahr Jena? Und wer sollte unbedingt im Jenaer Team sein? **Jetzt Kandidat/innen nominieren und am 30.9.2022 live anfeuern.**

*In the Science Battle, interdisciplinary teams of scientists from the European Campus of City Universities Jena, Iasi (RO), Coimbra (P), Salamanca (E) compete for the cleverest or most entertaining answer to audience questions. A jury and the audience award points. Will Jena win this year? And who should be on the Jena team? **Nominate your candidates now and support them in the live show on 30 September 2022.***

Bitte Vorschlag über das Webformular (see QR-Code) oder per E-Mail senden an:

*Please submit your nomination via the web form (see QR code) or email to:*

[ec2u@uni-jena.de](mailto:ec2u@uni-jena.de)



European Campus  
of City-Universities



FRIEDRICH-SCHILLER-  
UNIVERSITÄT  
JENA

[www.uni-jena.de/ec2usciencebattle](http://www.uni-jena.de/ec2usciencebattle)